
 

 

Onderwerp : Beantwoording vragen GroenLinks over sportpark de Bezelhorst 
Van   : wethouder Steintjes 
Datum  : 25 april 2019 
 
 

Vraag 
1. In het bis zouden de geldende normen moeten staan voor ledenaantallen om in 
aanmerking te komen voor kunstgras. Deze kan ik echter niet vinden voor VV Doetinchem. 
Staan deze er wel en zo ja, hoe heet het bestand? 
 

Antwoord 

In bijgevoegde rapportage wordt de behoefte aan uren aangegeven voor de 

gebruikers van het park. Het al dan niet realiseren van een kunstgrasveld is o.a. 

afhankelijk van het aantal bespeelbare uren dat een vereniging nodig heeft op 

jaarbasis. Waarbij de capaciteit van het aantal te bespelen uren op een 

kunstgrasveld beduidend groter is dan een natuurgrasveld.  

 

 
Vraag 
2. Ik heb de huurovereenkomst gelezen. Begrijp ik goed dat er sprake is van een 
huurovereenkomst met de stichting voor 10,5 jaar en dat deze per jaar opzegbaar is?  
 

Antwoord 

De duur van de overeenkomst is 10,5 jaar (niet tussentijds opzegbaar). Na afloop 

van deze periode geldt een (stilzwijgende) verlenging van 1 jaar. De opzegtermijn 

is ook 1 jaar.  

 

Vraag 
3. Zijn er juridische mogelijkheden bekend/onderzocht waarbij de huuropbrengst beter 
gegarandeerd is dan met een jaarlijks opzegbare huurovereenkomst? 
 

Antwoord 

Zie antwoord op vraag 2. Verder vormt de Graafschap onderdeel van de stichting 

en heeft het derhalve geen uitzonderingspositie.  

 

Vraag 
4. STAA is een stichting apart van de BVO de Graafschap, maar toch ook duidelijk 
onderdeel hiervan. In de huurovereenkomst lees ik dat STAA en VV Doetinchem nooit 
meer aan huur zullen betalen dan de door de gemeente vastgestelde huurbedragen voor 
amateursportverenigingen. Is STAA een amateursportvereniging en hebben we als 
gemeente richting hen dezelfde plichten als richting andere amateurvoetbalverenigingen? 
 

Antwoord 

Als gebruiker van het sportpark De Bezelhorst heeft STAA in de basis dezelfde 

rechten en plichten als vv Doetinchem.  
 


